電台宣傳聲帶文字版RADIO API VOICEOVER SCRIPT
	Topic主題
	:
	Give Priority to Buses 讓巴士優先使用路面

	Duration 時間
	:
	30 seconds 秒

	Version 語言
	:
	Cantonese and English 廣東話及英文


（廣東話）

	女聲:
	喂！你做乜得咁慢呀，我趕緊時間喎。


	男聲:
	我知，不過前面巴士站架巴士打燈抽緊頭出來，如果我唔讓架巴士就要急停，咁巴士裏面D乘客就好易跌傷。



	女聲:
	咁又係，巴士載咁多人，如果發生意外，後果會好嚴重。 我應該盡量就D巴士。 


	男聲:
	你睇，個巴士車長仲同我揮手，多謝我咁禮讓添。


	女聲:
	你做得，如果人人都忍讓一D，確係能避免好多交通意外。



(English)
Female Voice:
Hey, why do you slow down? We are in a hurry!

Male Voice:
I know, but the bus in front is flashing the indicator light to pull out. If we don’t give way, it will have to halt abruptly and the passengers may get hurt easily.

Female Voice:
That’s true. With so many passengers on board, the consequence will be serious in case of accidents. We should give priority to buses as far as possible.

Male Voice:
See, the driver is waving to thank us for our consideration.

Female Voice:
You’re right, if everyone would give way to others, many accidents could be avoided.

